[bookmark: OLE_LINK1]镜面彩涂铝卷是由轧制、抛光等方式组成，使板材表面具有镜面效果，再加上滚筒着色形成各种颜色。镜面铝板的反射率约为86%，重量轻，强度高，平整度好。广泛应用于灯饰、化妆盒、工艺品、广告信笺、电器面板、移动电子设备等领域。
Mirror finish color coated aluminum coils are created through processes like rolling and polishing, giving the sheet a mirror-like effect. Various colors are then applied using roller coloring. The reflectivity of mirror aluminum sheet is approximately 86%. It is lightweight, has high strength, and excellent flatness. It finds wide applications in fields such as lighting, cosmetic cases, crafts, advertising sheets, electrical panels, and mobile electronic devices.
应用：
[bookmark: OLE_LINK2]1、镜面彩涂铝卷可应用于灯饰、化妆盒、工艺品等。
2、镜面彩涂铝卷可应用于广告信笺、电器面板、移动电子设备等领域。
Applications:
1. Mirror finish color coated aluminum coils can be used in lighting, cosmetic cases, and crafts.
2. Mirror finish color coated aluminum coils can be used in advertising sheets, electrical panels, and mobile electronic devices.
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[bookmark: _GoBack]WIDTH
	长度
LENGTH

	1050/1060/1100or as per customer’s requests
	H24 or as per customer’s requests
	As per customer’s requests
	0.25-1.35mm
0.0098“-0.0531”
	30-1350mm
1.1811“-53.15”
	C



